
Extra protokoll fört den 4/4 2020 för Röddinge Byalag

På grund av rådande omständigheter kring Coronapandemin hölls Byalagets årsmöte med stor 
försiktighet fredagen den 13/3. Därefter har läget förvärrats och årets första styrelsemöte, som 
skulle hållas den 2/4, sköts därför på framtiden. 

Styrelsen har haft kontakt via chatt och mail och då kommit fram till att den årliga vårstädningen 
av byn kan ske som vanligt, då den sker utomhus och det är lätt att följa Folkhälsomyndighetens 
rekommendationer.
 
En enig styrelse röstade för att ställa in årets Valborgsmässofirande för allas bästa.

Vi vet idag inte när den här pandemin vänder och vi kan ses till ett styrelsemöten igen, därför 
kommer beslut om kommande aktiviteter att tas efterhand och genom mail och chattkontakt.

Ordförande Sekreterare

Staffan Ekelund Alice Bindby
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